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F a z e k a s  István:
Én bízom abban,  hogy, amit Bátor  úr mondot t  az sikeres lesz és 1 év alatt 

tel jesül .  Ha ez így lesz, akkor  miért  mondjon le a város  arról,  hogy további 
szo lgá l a toka t  tehessen más irányba.  Ez komolyabb á tgondolás ra  szorul.  Én 
töké l e t esen  t i sz tele tbe t ar tom ezt a dolgot ,  és ezt is t udom támogatni ,  de 1 év 
után miér t  mondjunk le, ha még mindig van ér telme?

S u r á n y i Pál:
Az én é r t e lmezésem szerint  Bátor  úr ajánlata bizonyos  bizalmat lanságok 

e losz la t ására  irányul,  hisz tudok olyanról  is, hogy betelepszik a Polgármester i  
Hiva ta lba  és nem lehet kibombázni  onnan,  mert  átveszi  a hatalmat .  Nem kell ilyen 
é r t e l emben ebben rosszat  látni. Abba ne menjünk bele,  hogy mi lesz 1 év múlva.

J á m b o r  Atti la:
Nem vélet lenül  ké rdezősködtem a 3., 4. pont tal  kapcsola tban - ami valahogy 

els iklot t  -, t i sz tába legyünk a dolgokkal .  A 4. pont  azt mondja,  hogy az 
a lpo lgá rmes t e r  a polgármester  a i rányí tásával  lát ja el a feladatai t .  Erre 
válaszol jon Bát or  úr, hogy ezt el tudja fogadni ,  vagy ragaszkodik ahhoz,  amit 
mondot t ,  hogy a ki tűzöt t  konkrét  fe ladatokat  haj landó ellátni.  A dolgok 
nincsenek szinkronba.  Szeretném tudni,  hogy a szabályzásnak ezt a pont ját  
magára  nézve is köte lezőnek tart ja-e?

B á t o r  A n ta l :
Az ál talam eml í te t t ekre  igen.

J á m b o r  Att i la:
Nem lehet  úgy munkát  vállalni,  hogy azt mondja,  csak ennyi t  csinál meg belőle.

C s ő v á r i  János:
Tiszte l t  Képvise lő- tes tüle t !
Egész  vi lágosan leírtuk,  hogy szűk témában szere tnénk segí t séget  nyújtani,  egy 

többle t  munkát ,  annak érdekében hogy eset leg j obban  e lőremozdulás  legyen.  Csak 
ennyi az egész.  Vagy mondják,  hogy ez nem kell,  mer t  mindent  elkövetnek.  Nem 
köte l ező  ez. Mi azt  mondjuk,  hogy el kel lene járni  ebben a j apán hi te lprogram 
vi s szaf i ze tésének  csökkentésében.  200 millió, ez rengeteg  pénz,  itt van a 
nyakunkon  a probléma.  A Bátor  úr helyében azt  mondanám,  hogy foglalkozzon az 
vele,  akinek a dolga  - ahogyan Bar icza Sarol ta  mondta .  A Polgármes ter  úrnak 
abban fontos  szerepe van,  hogy több fe l adatot  ne adjon,  van főállású 
a lpolgármes te r ,  résztémáról  van szó.  Fő téma a j apán  hi te lprogram csökkentése  
lenne,  bo r za sz t ó  ráhaj tás  kéne a mai kormányzatnál ,  hogy vi lágosan mondjam.Ha 
nem kell ,  a kkor  nem kell,  de azt is mondjuk meg.  Szó nincs arról ,  hogy ál talános 
a lpo lgármes t e r t  válasszunk.

Hogy  egyál talán lehet -e valamit  elérni vagy sem, az megint  más kérdés.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az érdekérvényes í t ő  szerep hogy működik mindenkinek a saját vonalán? A 

FI DESZ- nek ,  az MSZP-nek,  a Kisgazdáknak,  városi  é rdekbe mondjuk.
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C s ő v á r i  János:
Ér tem,  hogy a Polgármester  Úr most mit akar  mondani ,  hát lehet, hogy ebben 

is van valami.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Csak úgy tudunk előbbre lépni, ha mindenki  a saját  vonalán a közös cél 

é rdekében megteszi ,  amit a városérdek diktál.

C s ő v á r i  János:
Pontosan  ezt mondjuk.

F a k á s z Tamás:
Mivel  a j apán hitel visszafizetéséről  van szó,  nem szeretném kiélezni a 

helyzetet ,  de az valószínűleg igaz, hogy egy olyan kormány amelyik most  
kormányon van, akivel tárgyalást  kell folytatnia a városnak,  máshogy tárgyal  egy 
szocial i s ta  polgármesterrel  vagy máshogy tárgyal  egy másik oldalról  jövő 
a lpolgármester re l .  Ez biztos,  hogy így van. Szép vagy nem szép, de valószínű.  Ha 
egy pici esélyünk van arra, hogy sikerül csökkenteni  a törlesztést ,  akkor  úgy 
gondolom,  hogy ez irányba nem dolgoztunk hiába.

S a j t o s  János:
Úgy érzem,  hogy a Bátor  képviselőtársam szándéka  t iszta és világos.  Ha a 

Po lgá rmes t e r  úr úgy dönt,  hogy ilyen megbízatással  Bát or  Urat  meg tudja bízni, 
akkor  én adom rá áldásomat .

Dr. S z ő k e  László:
Ti sz te l t  Képviselőtársaim!
Kicsi t  meglepődve  hallgatom a hozzászólásokat ,  és őszintén szólva némelyiket  

nem is ér tem.  Van aki azért  aggódik,  ha Bá t o r  úr megválasztásra  kerül ebbe a 
funkcióba,  akkor  úgymond mindenbe bele fog avatkozni ,  míg mások amiat t  
fe j t e t t ék ki el lenérzésüket ,  de mi az hogy csak ezzel  a két témával  kíván 
foglalkozni .  Ez úgy gondolom,  konszenzus  kérdése.  Ha polgármester  úr javasolni  
fogja,  akkor  nyi lvánvaló ennek az e lő ter jesz tésnek a f igyelembevételével  fogja 
j avasolni  és a Képviselő- tes tület  őt a Polgármes te r  úr j avas la ta  alapján meg fogja 
választani ,  akkor  talán az együt tmüködésük eljut  oda,  hogy ebbe az i rányba fog 
kapni  a Bá t o r  úr feladatokat .  Úgy gondolom,  ha ebben az irányban hagyjuk őt 
t evékenykedni ,  az mindéképpen a város érdekét  fogja szolgálni.  Elég nagy 
fe l adatot  vállal,  én abban bízom, ha megvál sz tásra  kerül ,  sikerre viszi. Egyébként  
még egy dolgot  szeretnék elmondani  - a Jogi  és Ügyrendi  Bizot tság ülésén is 
e lmondtam tulajdonképpen ez a döntésünk,  amennyiben ez valóban döntés  lesz, 
akkor  a május 13-i határozatnak,  testület i  dön tésnek  a végrehaj tása,  ami arról  
szól,  hogy ezeknek a feladatoknak a végrehaj tására ,  megvalósí tására  Bátor  Urat  
olyan helyzetbe  kell hozni,  hogy érdembe t á rgya lhasson a Képviselő- tes tület  
megbízása  alapján.  Itt tula jdonképpen a május 13-i testület i  határozatban minden 
benne van,  kivéve az,hogy őt a lpolgármester i  funkcióval  ruházzuk fel. 
Gyakor la t i l ag ,  ha most  dönt a testület  az O megválasztásáról ,  akkor  egy korábbi  
t estület i  ha tá roza t  végrehaj tásáról  dönt.  Köszönöm.
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V á m o s i  Tibor:
Több ember  biztos ,  hogy jobban tud érvelni,  de ha 18-an mennénk oda és ha 

mindenki  a megfelelő pártál lás szerint megy oda,  akkor  is lehet ez sikeres,  vagy 
s iker telen dolog.  Ezzel  azt akartam mondani ,  ha Bá t or  képviselő úr elmegy, akkor  
egy közös  munká juk  a polgármesternek,  a két a l po lgármes t e rnek  és a testületnek.  
Nem lehet  indikálni ,  hogy ki intézte.  Minden akar juk.  Ennek szel lemébe 
gondolkodjunk .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérek egy véleménynyi lvání tó szavazást ,  hogy milyen arányba kéri a Képviselő-  

testület ,  hogy a j öv ő  havi testületi  ülésre komple t t  anyag formájában megtegyem 
j avas l a tomat  a lpolgármes te r ré  tör ténő megvá l asz t ásá r a  Bátor  úrnak.  
Hangsú lyozom,  hogy itt most  megint volt köz tünk egy-ké t  mondatvál tás.  Ha 17 
a lpo lgármes t e r t  neveznek ki mellém javas la tom alapján,  akkor  is törvény alapján 
minden egyes  t énykedéséér t  a felelősség az enyém,  a Magyar Köztársaság 
Bí rósága  előt t  én leszek számonkérve.  A másik dolog amit  szeretnék elmondani ,  a 
ko rmányha t á r oza t  - e lőter jesztőknek mondom,  i llene megnézni  - nem Várpalotára  
vonatkozik ,  6 t e lepülés re ,  ott  a cél társulás e lnökeként ,  ha megengedik,  ha nem, 
kénytelen vagyok  tárgyalni  a japán program ügyében,  de le fogom írni a feladatot ,  
a munkakör i  leí rást ,  amit  a törvény számomra előí r  és engedtessék meg, hogy az 
a j ánl a tomhoz  egy-ké t  dolgot  majd hozzátegyek,  de ugyanakkor  szeretnék az 
é r in te t t ekkel  végigtárgyalni  mindent,  hogy ne legyen az, hogy valakit  lesre 
fut t a t t am.  Ez  nem célom.  Egy célom van, ha valaki  dolgozni  akar,  annak megadni  
azt a fel tétel t  - főleg ha nemes cél érdekében akar ,  ha abból a városnak minimális 
haszna van is.

Aki azt  j avasol j a ,  hogy jövő hónapban hozzam a j avas la tomat  a társadalmi 
megbíza tású  a lpolgármes ter i  cím adományozására ,  szavazzon!

A Képv ise lő- tes tü le t  12 igen szavazat tal 6 tartózkodással a következő  
határozatot  hozta:

327/1999.  (X.28.) számú képvise lő- tes tü le t i  határozat:

Várpa lo ta  Vá ros  Önkormányzat i  Képvise lő- tes tü le te  Csővár i  János és Surányi  Pál 
képviselők t á r sada lmi  megbízatású a lpo lgá rmes t e r  választására irányuló 
kezdeményezésé t  t ámogat ja .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Le fogom tenni  időben az anyagot  úgy, hogy akit ,  akiket  érint,  azok jó időben 

tudjanak tá rgya lni ,  egyeztetni .  Nekem ebből  semmi preszt ízs  problémám nincs. 
Most ,  miután ezen túl vagyunk,  szeretném elmondani ,  hogy a mai nap milyen 
sorsfordí tó  do l go k a t  hozot t .  Az a b izonyos  monda t  az előter jesztésben - 
bármennyi re  sminkel i  Surányi  úr - úgy gondolom,  jó érzékkel  tud valaki,  vagy 
valakik d o l goka t  leírni.  Ha egy hivatalos szervtől  27 pontos  jelentés  van 
előt tünk,  azzal ,  hogy nem csinál tak semmit ,  de ezt  léptük rá, jó
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gondola to lvasónak kell lennie. Gondolok itt arra,  hogy semmit nem csináltunk 
t émakörben,  a rendőrség kénytelen volt 27 lépést  lépni másfél év alatt.

Bátor  úrnak mondom,  nincs olyan, hogy csak erre.  Hárman leszünk,  akik a 
város nevében el járhatunk és ha azt kell mondanom,  hogy most protokolár i s  
küldöt t sége t  kell vezetni ,  akkor  ez van, azt kell tenni .  Van egy alapfeladat ,  
melyre kizár lagos  j ogosul t ságot  adhatok,  annyi felhatalmazással ,  amennyit  
á t adha tok.  Ezt nem én talál tam ki, ez benne van az önkormányzat i  törvényben,  a 
környező te lepülésekkel  kötöt t  megál lapodásokban,  a kormánnyal  kötöt t  
szerződésben.

B á t o r  Antal:
Nem akarok mindenáron címeket ,  és nem is vál lalok fel többet.  Eleve így kell a 

fe ladatot  megál lapí tani .  Tudok olyan nyakas lenni,  hogy nem csinálom. Nem azt 
mondtam,  hogy nem lehet megbeszélni ,  hogy vezessek valamilyen küldöt t séget ,  
vagy fogadjak,  de én ezt nem kívánom rendszerrel ,  nem is vállalom fel. Csak erre 
a két  fe ladat ra  tudok vállalkozni.  Nem kell nekem alpolgármester i  cím, nincs 
szükségem rá. Egy a fontos,  amiről beszél tünk.  Más a mental i tásunk,  másképp 
t udunk eredményt  elérni. Polgármester  úr is másképp képzeli  el a j apán hitel 
csökken tésé t  és én is másképp képzelem el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem a csökkentés t  képzelem el, hanem az egész el törlését  tudom csak 

elképzelni .

B á t o r  Antal:
Az is valami,  de mit teszünk érte? Azt nagyon szép mondani,  hogy én azt 

képzelem el, de a végeredményt  kell nézni,  hogy mit tudtunk elérni,  és mit 
t e t tünk érte.  Én azt mondom,  hogy a környező települések szint jére kell, hogy 
levigyük a tör lesztés t ,  minimum arra. Ha mind el törl ik,  akkor  nyertünk.  Én ezt 
vál lalom fel célként  és nem akarok semmi mást .  Nekem van egyéb el foglal tságom,  
én nem főál lásban végzem a dolgom. Van a vál la lkozásommal  is elég dolgom,  ezt 
nekem össze kell egyeztetni .  Nincs olyan, hogy ma szólok,  hogy holnap fogadni 
kell valamelyik küldöt t séget  és menjek ide-oda.  Ezt  nem tudom felvállalni,  ezért  
mondtam,  hogy csak erre a feladatra.  Ezeket  t udom csinálni,  saját magam tudom 
az időmet  beosztani .  Ezért  nem vállalnék főál lású polgármesterséget  sem. E 
mostani  t i sz t ségre  felkér tek,  így tudom vállalni,  de csak ezt  és ennél nem többet .  
Ha erre megbízás t  kapok akkor  ezt maximál isan csinálom, nem biztos,  hogy 
sikerül ,  de megpróbálom.  Ha így a Polgármes ter  úr meg tud bízni feladat tal  akkor  
jó,  ez azér t  fontos ,  hogy nehogy feladat  megtagadás  vádja érjen, nem akarok 
súr lódást .
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(17,20 Fakász Tamás elment, a létszám 17 fő )
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37.)  J e l entés  lejárt  határidejű képviselő- tes tüle t i  ha t á r oza tokró l  (286,  286/1)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bizot t ság i  ál lásfoglalások i smertetését  kérem!

F a z e k a s  István:
A Vár os r endezés i  és Kommunális  Bizot t ság  10 igen szavazat ta l  a lejárt határ idejű 
képv i se lő- t es tü l e t i  határozatokra  adot t  j e l en téseke t  e l fogadásra  j avaso l j a  a 
Kép v i se lő- t es tü le tnek .

C s ő v á r i  János:
Az Ok ta t ás i ,  Kul turál is  és Spor t  Bizot t ság vita nélkül  9 igen szavazat tal  j avasol j a  
e l fogadás ra  a Képviselő- tes tüle tnek a 286.  számú előter jesztés t .

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügy i ,  Szociál is és Lakásügyi  Bizot t ság  8 igen szavazat ta l  az 
e l ő t e r j e sz t é s t  e l fogadásra j avasol ja  a Képvi se lő- t es tü le tnek .

S a j t o s  János:
Inota  V ár os r é s z  Önkormányzó Tes tüle te  a lejárt  határ idejű képvise lő- t es tüle t i  
h a t á r o za to k r ó l  szóló jelentést  9 igen szavazat ta l  a Képvi se lő- t es tü le tnek  
e l fogadás ra  javasol ja .

B á t o r  Antal :
A Gazdaság i  és Pénzügyi Bizot t ság 7 igen szavazat ta l  a je lentés t  e l fogadás ra  
j avaso l j a  a Képviselő- tes tüle tnek.

D o m o k o s  István:
A Jogi  és Ügyrendi  Bizot t ság 7 igen szavazat ta l  a lejárt  határ idejű képvise lő-  
t es tüle t i  h a t á r oz a t o k  végrehaj tásáról  szóló j e l en t és t  tudomásul  vette.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés ,  vé lemény,  észrevétel?
Aki a lejár t  határ idejű képvise lő- t es tüle t i  ha t á r oza ta tok r a  adot t  j e l en t éseke t  

va lamennyi  b izo t t s ág  és az Inotai  Részönkormányza t  t ámogatásával  el fogadja,  
s zavazzon!

A Képv ise lő - te s tü le t  17 igen szavazattal  a 107/1999. (IV.29.), a 117/1999. 
( IV .29.), 181/1999. (IV.29.), 83/1999. ( II I .25.), 172/1999. (V.29J, 113/1999.  
( IV .29.), 114/1999. (IV.29.), 115/1999. ( IV .29.), és a 246/1999. ( IX .9.) 
képvise lő- tes tü le t i  határozatok végrehajtásáról  szóló je len tés t  elfogadta.
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38.)  A szennyvízcsa torna-hálózat ra  tör ténő rákötések el lenőrzése (289.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot t sági  ál lásfoglalások i smertetését  kérem!

F a z e k a s  István:
A Városrendezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság 1 1 igen szavazat tal  a tá jékoztatót  
e l fogadásra  j avasol ja  a Képviselő- tes tüle tnek.

S a j t o s  János:
Inota  Városrész  Önkormányzó Tes tülete  a t á jékozta tót  8 igen szavazat tal  azzal 

a kiegészí téssel  javasol ja  el fogadásra,  hogy azoknak a kevés jövedelemmel  
rendelkező,  el sősorban idős nyugdí jasoknak,  akik a szennyvízcsatorna  hálózat ra 
anyagi  l ehetőségek hiánya miatt  ezideig nem tudtak rákötni ,  a hivatal biztosí tson 
kere te t  - ilyen jel legű összeget  a j övő  évi köl t ségvetés  már t ar talmazzon - 
kedvezményes  hi tel lehetőség igénybevételére.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés?

D o m o k o s  István:
Ahol nincs kiépí tve a csatornager inc-hálózat ,  az hogy tud rákötni  a rendszerre? 

Eml í teném a Sörház  utca elejét.

T u l i p á n t  László:
Összegyüj t jük a város problémás területei t ,  épületei t ,  ahol nem került  sor  a 

rákötés re ,  s megoldási  javaslat tal  készül egy anyag,  pontosabban egy képviselő-  
t estület i  ha tározat ra .

L a s s ú  Tamás:
Javasolom a Tul ipánt  úrnak,  hogy az ipari zónának is legyen lehetősége rákötni  

a szennyvízre ,  ugyanis  a beruházásnál  nem kerül t  megte rvezésre  a szakasz és az 
expressz  veze tékre  pedig egyénenként  nem lehet rácsat lakozni .  Ezt  a területe t  is 
vegyük be az anyagba.

C s ő v á r i  János:
Nekem is csak egy rövid bejelentenivalóm van, a Tul ipánt  úr már tud róla,  csak 

azért  mondom hangosan,  nehogy elfeledkezzenek róla,  mert  a lakóknak elég sok 
gondja  származik belőle.  A Bezerédi  utcában nincs szennyvízcsatorna,  jó úton 
j á runk a megoldással ,  és még néhány kisebb probléma van,  talán meg sikerül 
oldani .  Azér t  mondom ezt a nyi lvánosság előtt ,  hogy mindenki  tudja,  mi 
igyekszünk,  hogy ez megoldás t  kapjon.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bezerédi ,  Bimbó,  Marx,  Fehérvári  1-3, Sörház u. eleje, Dankó u. egy része,  és 
van még 5 apróbb hely. Az apróbb probléma alatt olyat értek,  hogy az ő telkére 
betet t  c sonkhoz  nem egy 4-5 méteres csat lakozó vezetékkel  lehet menni,  hanem 
35-40 m-rel .



Tes tü le t  j e lenlévő tagjai közül jónéhányan fogla lkoz tak  ezzel az anyaggal  a 
t e rvezés  időszakában 1990-94 közöt t ,  a real izálás időszakában 1994-98 közöt t ,  s 
mindenki  tudo t t  arról ,  hogy abba az utcába,  ahol csa tornahá lóza t  van, nem megy 
be beruházás i  program szerint  a kivi telező,  kivétel  az, ahol a főgyűj tőcsatornáka t  
ki kell cserélni ,  mert  a mögöt tes  utcák csa tornázásánák  az eredményeként  nem 
tud levinni anyagot  (pld. Kossuth u.).

A Bezerédi  utcával  kapcsolatban szeretném elmondani ,  hogy a Bakonykarsz t ta l  
megegyez tünk ,  arról  volt  szó, hogy adják az anyagot  és szerelnek.  Vámosi  
képvise lő úr rászerveze t t  arra,  hogy az érintet t  l akók kiássák az árkot ,  ezek után 
volt  olyan,  akinek ér intet t  volt  a telke,  de nem ér inte t t  a munkában,  nyi lvánvalóan 
kár t é r í t é s t  kért ,  magyarul  komplexen nem lett l e rendezve  a dolog,  és komplexen 
nagyon remelém,  hogy a tavaszi  kerti  munkák beál l táig ez a rész ki lesz ásva,  a 
ká r t é r í t é sek  l erendezésén túlmenően működő rendszerek  lesznek.

Meg kell nézni ,  hogy egy átlag családnál  a szennyvízcsa tornára  való átál lásnak 
milyen kö l t s égvonza ta  van, a ket tő különböze i ében  alkudni  kell a lakókkal .  
Tel jesen más az a kategór ia,  aki anyagi helyzeténél  fogva nem műszaki  
problémával  küzd.  Ha az egész p rogramot  tel jessé akar juk tenni és azt  mondjuk 
önmagunknak ,  hogy 2000 vagy 2001 végére érjük oda,  akkor  a minimális 
környeze tvéde lmi  Alap idefordí tot t  összegét  meg kell toldani  becslésem szerint  
10 millió for int tal ,  és akkor  a s zennyvízcsa tornázot t ság  100 %-os.  Nem dobható  a 
szőnyeg alá,  meg kell oldani.

Aki a t á j ékoz t a t ó t  el fogadja,  kérem szavazzon!

A Képvise lő- tes tü le t  17 igen szavazattal a szennyvízcsatorna-hálózatra  
történő rákötések ellenőrzéséről készült  tájékoztatót elfogadta.
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Kérdések,  beje lentések

i.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
T á jé koz t a t ó  jel leggel  szeretném elmondani ,  hogy a Várpalotai  Ipari  Park 

Ügyveze tő  Igazga tó j a  20-án kel tezet t  levelében a k öve t kező t  kéri:
"Tá j ékoz t a t om,  hogy a Várpalotai  Ipari  Park működ t e t é séhez  szükséges  és a 

t aggyűlés  által e l fogadot t  köl t ségekre  1999. június  30-ig az Inotai  Alumínium 
Kft.  tagi  kö l csön  formájában biztos í tot t  pénzösszegeke t .  1999. júl ius 1-től Inota 
me gs zűn t e t t e  a kölcsön folyósí tását ,  kérem Önt,  hogy a Képvise lő- tes tü le t  által 
az Ipari  Park részére  biz tos í tot t  köl t ségvetés i  kere tből  számunkra  tagi kölcsön 
folyós í tását  engedélyezte tni  szíveskedjen.  Tá j ékoz t a tom,  hogy a pénzügyi  
be fekte tő  be vonás ához  folyik a cég átvi lágí tása,  melynek határ ideje s zámomra  
i smer e t l en . "



Hogy ez a mondat  érthető legyen, t árgyalunk leendő külső befektetővel ,  ami 
tárgyalás ,  ha eredményre vezet,  akkor  ez önmagában az ügyvezető igazga tónak és 
a két  a lkalmazot tnak és a felmerülő ügyviteli  köl t ségeknek a témája.  Mi még 5 
millió for int  fölöt t  rendelkezünk,  hogy ebből részben vagy egészben működte tés r e  
használhat j ák fel és ezt tagi kölcsönként  kerül  nálunk elkönyvelésre.  Ez nem 
elveszet t  pénz,  visszakapjuk majd valamikor.

Felhata lmazás t ,  aki támogat ja,  hogy az év végi működte téshez  tagi kölcsönként  
ebből  a pénzből  használhatnak,  az kérem szavazzon!

C s ő v á r i  János:
Elnézést ,  ha eset leg jobban ki lenne fejtve,  mert  nem nagyon értjük.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Megszűnik  az Ipari Park Kft, vagy év végéig életben tart juk és hátha a 

t árgyalás  ereményre  vezetne.

A Képviselő-testület  14 igen szavazattal,  3 tartózkodás melleit  a következe) 
határozatot  hozta:

327/ A / l 999. (X .28 .) számú képv ise lő - te s tü le t i  határozat:

Várpa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képvi se lő- t es tü le t e  a Várpalotai  Ipari  Park 
működ t e t é séhez  - a taggyűlés által e l fogadot t  köl t ségekre  1999. júl ius 1-től 
kezdődően  - tagi kölcsön formájában hozzájárul .

A hozzájárulás  fedezete az Önkormányzat  1999. évi köl t ségvetésében az Ipari 
Park fe j l esztésére  előirányzot t  10.000 eFt.

Határ idő:  a határozat  megküldésére:  1999. november  20.

Felelős:  Leszkovszki  Tibor polgármester

2 .)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mind a Wolsbergből  érkezet tek,  mind a Pe t rozsényből ,  mind a körmöcbányaiak  

és két  olasz település  emberkéi  nevében köszöni  a polgármester  a vendéglá tás t  a 
Palotai  Napokon.  Jól érezték magukat ,  kecsegte tő  üzleti t á rgya lásokat  
folytat tak.



3.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kúti  Csaba  elnök úrtól  j ö t t  levél mindnyájunkat  t á j ékoz ta t  arról ,  hogy a 

Veszprém megyei  Bűnmegelőzési  és Közbiztonsági  Bizot t ság  utóbbi  ülésén 
j avas l a t o t  fogalmazot t  arról ,  hogy a települések önként  vállalt  települési  
normat ívá t  fogadjanak el az éves köl tségvetési  rendeletekben.  Ennek összege 
személyenként  50 , -Ft / fő,  meghatározásával  ha tékonyan tudnánk segíteni  a 
bűnmegelőzésben ,  közbiz tonság  biztosí tásában t evékenykedő szervezeteket .  
Ugyancsak  javasol t a  a bizot t ság,  hogy az e lkövetkező évtől közt i sztviselői  
köz terü le t f e lügyelők  foglalkoztatásánál  az önkormányza tok  fel tét lenül  
gondos kod j anak  sajátos szerepükre  és l ehetőségeikre  tekintet tel  a helyi 
bűnmege l őzés  és közbiz tonság helyzet javí tásáról .  Köl tségvetés i  rendelet  
a lko t á sakor  majd visszatérünk rá.

4.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Köz terü le t - fe lügyelők  helyzete úgy néz ki, hogy j anuá r  1 -jétöl új vá l tozáson 

mennek keresztül ,  magyarul  közt i sztviselők lesznek (mos t  közalkalmazot t i  a 
besor o l ásuka t ) .  Annak idején,  amikor  lét rehoztuk a Közterüle t - fe lügyele te t ,  úgy 
d ön t ö t t ünk ,  hogy Benedek Att i la az, aki a felügyelet  első vezetője  és 1992 június  
1-jétől  lát ja el ezt  a pozíciót .  1994. november  25-i  számú határozatával  a 
t es t ü l e t  Benedek  Att i lát  1995. j anuár  1-jétől 1999. december  31-ig 5 év, 
h a t á r o zo t t  időre megbízta  Várpa lo ta  Közterület - fe lügyelet  vezetői  feladatainak 
el látásával .  Dön tö t tünk  a 265/1999.  ( IX.09. )  számú ha tároza tunkka l ,  hogy a 
Köz terü l e t - f e lügyel e t  2000.  j anuár  1-jétől továbbra  is részben önálló 
in t ézményként  működtet i .  Törvényvál tozás ,  amit az előbb bejelentet tem 1999. 
jú l ius  21-én  kerül t  kihi rdetésre,  ez a LXIII .  törvény,  ami j anuár  1-jén lép 
hatályba.  A törvény 2. § /1 / bekezdése  kimondja,  hogy a felügyelők 
köz t i sz tv i se lők .  Közszolgálat i  j ogvi szonyára  e törvény e l térően nem rendelkezik,  
a köz t i sz tv i se lők  jogál lásáról  szóló törvény rendelkezései t  kell alkalmazni .  A 
lényeget  mondom,  mi köte lez tük annak idején Benedek Att i lát  a fe l sőfokú 
végze t t s ég  megszerzésére ,  aki valamennyi  vizsgájának eleget  tet t ,  a C t ípusú 
nye lvvizsga  végze t t ségé t  nem tudja bemutatni ,  ebből ki folyólag oklevelet  nem 
adják a kezébe.  Javas la tom a következő ,  most  ebbe a köz tes  ál lapotba,  amikoris  
nem tudjuk,  hogy ténylegesen a végrehaj tás ,  utasí tás  mit fog tar talmazni  rájuk 
vona t k o zó an ,  további  1 évre hosszabbí t suk meg a vezetői  megbízását .

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Megcs iná l t uk  a pályázat i  felhívást  az ál lásra és nem tud tunk  dűlőre jutni ,  mert  

n incsenek meg a köz tes  j ogszabá lyok és azért  adtunk t á j ékozta tás t ,  amikor  
megjön a végrehaj tás i  rendelet  és ki t i sztulnak a dolgok,  akkor  azonnal  hozzuk ide 
a pá lyáza tot .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A konkré t  kérését  fogalmazza  meg Jegyző Úr, azt s zavaz ta tom meg.



Dr, F e k e t e  Antal János:
A tes tület  vegye tudomásul  a t á jékozta tás t ,  hogy amikor  rendelkezésünkre  áll 

az anyagunk,  akkor  hozzuk ide.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdésem az, hogy 2000.  j anuár  2-ától  ki a köz terü le t  felügyelője milyen 

jogszabá ly  alapján,  ki rendelkezik felet tük hivatalon belül?

Dr. F e k e t e  Antal János:
A tes tület  e ldöntöt te ,  hogy részben önálló intézmény,  ez adot t .  Alapvető 

munkál t a tó i  jogo t  a testület  fogja gyakorolni ,  a polgármes t er  meg az intézmény 
fölöt t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vál tozat lan marad a helyzet  a köve tkező  papír megjelenéséig.

5.)

D o m o k o s  István:
Kérdezném Polgármes ter  úrtól ,  hogy a bírósággal  kapcsola tban tör tént -e  

valami előrelépés?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jegyző úré a szó,  hogy válaszolhasson.

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
A műszaki  fel tételek megteremtésével  foglalkozó szakember  járt  itt és 

e lmondta ,  hogy három fős b í róságot  tud elképzelni Várpalo tán  az ügyek száma 
szerint ,  és az elhelyezéshez maximum 400 m2-es épüle t re  lenne szükségük.  
E l mondása  szerint  a rendőrségi  épület  lenne erre a célra a legmegfelelőbb.  Ha 
s ikerülne egy közjegyzői  állást megszerezni  és egy végrehaj tó t  Várpalotára,  akkor  
ez a 600 m2-es  jelenlegi  rendőrségi  épület  betöl thető lenne.  Az úr úgy értesült ,  
hogy a  legfőbb ügyész ügyészséget  nem kíván Várpalotán létesí teni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
D om o k o s  úr és más is t öbbször  felvetet te  Földhivatal  létesí tését  Várpalotán.  

Már  t öbbs zör  elmondtam a földhivatal  elhelyezésével  kapcsola tban,  hogy még - az 
SZDSZ önál ló indí tványára - 1996-ban hivatalos válasz érkezet t ,  hogy nem 
javasol j ák  Várpalotán  a kihelyezet t  földhivatal t .  Ezt az idén is megerősí tet ték.

6 )

F a z e k a s  István:
A Képvi se lő- t es tü le t  a 245/1999.  ( I X. 09.)  sz. határozatával  úgy döntöt t ,  hogy 

a Városrendezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság,  közösen a Gazdasági  és Pénzügyi 
Bizo t t ságga l  dolgozzon ki fe l té te l rendszer t  a szál láshelyek biztosí tására.  A 
b i zo t t s águnk  ennek eleget  tet t  és a köve tkező  határozatot  hozta:



1110/1 9 9 9 . (X. 19.) sz. Városrendezési  és Kommunál i s  Bizot tsági
h a t á r o z a t :

A Város r endezés i  és Kommunál is  Bizot t ság javasol ja ,  hogy a város területén 
szál lodát  vagy panziót  épí tőknek a Képvise lő- tes tüle t  önkormányzat i  támogatás t  
adjon,  melyek lehetnek:

- 15 éves ingyenes területhasználat ,
- adókedvezmény,
- inf ras t ruktúra  kiépí téséhez hozzájárulás ,

mely fe l t é te lek konkrét  megegyezés szerint  együt t esen vagy külön-külön 
kerülnének megál lapí tásra . "

7.)

S u r á n y i Pál:
Ok t óbe r  23-ávaI  kapcsolatban:  Tudom,  hogy a Polgármes ter  úr ilyen 

a lka l makkor  mindig ír köszönőlevelet  a s zereplőknek.  Lehet ,  hogy egy kicsit  az 
e l fogul t ság  monda t j a  velem, de szerintem a mostani  műsor  színvonalában magasan 
meghal ad t a  a sokéves  át lagot ,  ezért  én javasolnám,  hogy egy oklevéllel  a testület  
nevében mond j unk  köszönetét .  Az Oktatási ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság üléséig 
nem akarok  várni ,  mert  addigra már eltelik egy hónap.

8 .)

D o m o k o s  Is tván:
Nemrégen  lengyel  részről  hangzot t  el, hogy jó  lenne azokkal  a városokkal ,  

t e l epülésekkel  par tnervárosi  kapcsolatot  létesí teni ,  akik lengyel menekül teket  
fogadtak .  Tudjuk ,  hogy Várpalotán elég sok lengyel  menekül t  volt,  ezér t  én 
j avaso lnám ezt a gondola to t  felkarolni.

9.)

D o m o k o s  Is tván:
A másik,  hogy sajnálatos módon a bántai  ú ton mo t ok r os s z  versenyek folynak,  

tön re t éve  az u takat .  Meg kellene nézni,  hogy ezt  ki és milyen fel tételekkel  
engedélyezte .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ez nem köz t e r ü l e t ,  hanem a Honvédség tu l a jdonában  van, ezért  nem tehetek 

semmit ,  én nem el lenőrizhetem,  mert  nekem arra hivatalos jogosí tvánnyal  
r ende lkező  ember em úgy érzem nincs.


